
Rondvraag RGW 6 september 
Nadat in 2020 tevergeefs een poging is gedaan vanuit de Provincies Gelderland en Utrecht om te 
starten met een gebiedsproces voor het Binnenveld, zijn vorig jaar een aantal agrariërs een 
gebiedscoöpera�e opgestart. Inmiddels zijn daar naast 65 boeren ook natuur- en milieuclubs bij 
aangesloten. Doel: van onderaf een integraal toekomstplan maken voor het Binnenveld, samen met 
de betrokken gemeentes, waterschappen en de Provincies. 

De coöpera�e werd onaangenaam verrast toen de gemeentes Rhenen en Wageningen op de proppen 
kwamen met woningbouwplannen, zonder hierin de coöpera�e vooraf te kennen, zoals blijkt uit dit 
interview. Dit verstoort het ingezete gebiedsproces. De coöpera�e hee� de gesprekken met de 
genoemde gemeentes voorlopig s�lgelegd. 

De SP hecht grote waarde aan (gebieds)plannen die van onderaf tot stand komen en daarmee op 
breed draagvlak kunnen rekenen. We hebben naar aanleiding van deze kwes�e een paar vragen: 

1. Is de Gedeputeerde op de hoogte van deze kwes�e? Zo ja, hoe kijkt zij aan tegen de 
beschreven ontwikkelingen? 

2. Is de Gedeputeerde het met de SP eens dat gebiedsprocessen kansrijker zijn als daarvoor 
breed draagvlak is bij de direct betrokkenen? 

3. Wat is de Gedeputeerde van plan om te proberen het gebiedsproces Binnenveld weer in 
goede banen te leiden? 

https://youtu.be/2c1iWPzZLV0
https://youtu.be/2c1iWPzZLV0

